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Löthilfe dritte Hand mit Lupe Plus

76560

FW

Third Hand with Magnifying Glass and Soldering Iron Stand
- Handy soldering aid for a wide range of precision jobs and DIY projects, such as 

soldering circuit boards, jewellery repair, model making and painting
- Two 360° adjustable crocodile clips guarantee a secure hold of the workpiece. Arm 

span incl. crocodile clips: 26.5 cm
- Flexible ball joints and wing nuts position the workpiece individually and precisely
- Incl. magnifying glass with glass lens (Ø 60 mm) and 2.5x magnification
- The soldering iron holder provides a safe place to put the heated soldering iron
- Incl. soldering sponge for quick cleaning of the soldering tip during work
- The robust cast iron base provides a secure hold for the device

- Praktische Löthilfe für zahlreiche Präzisionsarbeiten und DIY-Projekte, z. B. Lötarbeiten an 
Platinen, Schmuckreparatur, Modellbau und Lackieren

- Zwei um 360° bewegliche Krokodilklemmen garantieren einen sicheren Halt des Werkstücks. 
Armspannweite inkl. Krokodilklemmen: 26,5 cm

- Flexible Kugelgelenke und Flügelmuttern positionieren das Werkstück individuell und präzise
- Inkl. Lupe mit Glaslinse (Ø 60 mm) und 2,5-facher Vergrößerung
- Der Lötkolbenhalter assistiert als sichere Ablage für den erhitzten Lötkolben
- Inkl. Lötschwamm zur schnellen Reinigung der Lötspitze während der Arbeit
- Der robuste Gusseisenfuß sorgt für einen sicheren Stand der Halterung

Dritte Hand mit Lupe und Lötkolbenständer

Accessories included: Cleaning sponge
Materials: Plastic, iron
Dimensions: 130 x 70 x 97 mm
Weight: 500 g

inklusive Zubehör: Reinigungsschwamm
Materialien: Kunststoff, Eisen
Abmessungen: 130 x 70 x 97 mm
Gewicht: 500 g


